
Zápis KRK č.4 z 15.6.2023    
 

1) Reakce na zápis ze společné schůze  VV a KRK  ze dne 15.3.2023 
 
Na naše doplnění zápisu ze společného jednání KRK a Výboru (Zápis KRK č. 3 ze dne 10.5.2023) 
neproběhla ze strany výboru žádná reakce. Předpokládáme tedy, že naše připomínky a doplnění 
byly akceptovány. Doposud však postrádáme vaše vyjádření k našim dotazům. 

 
2) Dotace NSA na pořadatelství MS v agility 2023 v Liberci 

 
Při poslední on-line komunikaci byla oběma stranami schválena dohoda,  že bude alespoň některý 
zástupce KRKu přizván k jednání s NSA v souvislosti s dotací. Vzhledem k tomu, že doposud nás 
nikdo z výboru nekontaktoval, předpokládáme, že žádné jednání doposud neproběhlo. 
Informujte nás, v jakém stádiu se žádost o dotaci momentálně nachází, zda je schválená, či je 
stále v jednání. 

 
3) Úprava kvalifikačních kritérií na WAO 

 
Dostali jsme podnět od členů klubu k přehodnocení kvalifikačních kritérií na reprezentaci WAO. 
Současná kvalifikační kritéria nereflektují kvalitu týmů, jsou výhodná pro týmy, které mají velmi 
nízkou dobíhavost.  
 

4) Automatické nominace na Mistrovství republiky 
 

 Proč VV změnil vůli a rozhodnutí členské schůze nevyhovět požadavku Jakuba Štýbra o 
zrušení automatické nominace tak zvaných Divokých karet WAO na MR? Pokud nebyl 
schválen požadavek na změnu automatických nominací, platí původní nezměněný bod 
– to znamená, že jsou automatické nominace Divokých karet WAO akceptované stejně 
jako v předchozím roce. Vše je zdokumentováno v zápise z členské schůze ze dne 
20.11.2022  

 Proč má automatickou nominaci na MR pouze jeden náhradník (náhradník WAO) a jiní 
náhradníci, vzešlí z ostatních kvalifikačních závodů ne. 

 Získal náhradník na WAO výhody stejně jako ostatní závodníci? 
 

5) Parkur na II. Kvalifikačních závodech na MR v Mladé Boleslavi, pořádaných ve dnech 17. – 
18.6.2023, v rozporu s pravidly 
 
Na kvalifikačních závodech v neděli 18.6.2023 v posledním běhu agility se při kvalifikačním běhu 
běžel tunel 7x, což je v rozporu se současnými platnými pravidly. 
 

6) Juniorská reprezentace JOAWC 2023 
 

 Odkud je naplánován odjezd na JOAWC 2023? Opět Praha - Opatov, aby bylo nejideálnější 
dostupné místo pro všechny a stihl se časový přesun pro řidiče?  

 Jak je možné, že rodiče nevěděli, že se na soustředění proběhne schůzka rodičů, kde se budou 
probírat důležité informace. Kdy a kde se rodiče mohli tuto informaci dozvědět? 

 Kdo z realizačního týmu má mnoholeté zkušenosti s manažerskou prací u reprezentace a 
výjezdy reprezentace? Je nominováno celkem 32 reprezentačních týmů.  Rádi bychom věděli, 
jak bude zajištěna péče o děti a jejich bezpečnost.  

 Žádáme o sdělení konkrétního složení realizačního týmu a konečné informace ohledně 
dopravy, ubytování a organizace výjezdu. 

  Žádáme o vysvětlení změny rozpočtu JOAWC z původních  282 000,- Kč na současných 
690 000,-. Kč. Dodejte nám podrobný rozpočet včetně jmenovitých soupisů. 

 
 
 



 
7) Překrývání termínů  

 
 Proč nedošlo k přesunu termínu Juniorského MR, který koliduje s termínem IMCA, kdy se o přesunutí 
termínu IMCA vědělo řádově od ledna či února 2023? Odebrala se tím možnost nominace některých 
juniorů, kdy je velká pravděpodobnost jejich účasti. 
 

8) Vyúčtování WAO  
 
 Žádáme o kompletní doložení vyúčtování reprezentace WAO  do 30.6.2023 
 

9) Audit  
 
 Žádáme o podepsání návrhu smlouvy na audit účetnictví zaslaný KRKem dne 20.4.2023. Výbor navrhl 
sice jiného kandidáta, nicméně do dnešního dne nedošlo k žádnému posunu a navíc považujeme dodání 
auditora Výborem za střet zájmů z důvodu osoby předsedkyně VV Karin Divišové, která je jako člen 
předchozího výboru auditovanou osobou. Nesouhlasíme s názorem předsedkyně, která odmítla námi 
navrženou smlouvu podepsat. Auditor předložený KRKem by již touto dobou měl audit hotový. KRK se 
dostal do situace, kdy není schopen splnit požadavek Členské schůze, protože smlouvu o auditorských 
službách podepisuje VV, potažmo Karin Divišová. Bohužel v jejím zájmu je, aby audit proveden nebyl.  
 

10) Předání účetnictví  
 
 Opětovně žádáme o sdělení termínu a místa předání účetních dokladů (fyzicky) za rok 2021, 2022. k 
nahlédnutí, kontrole a předání auditorovi po podepsání smlouvy o auditu. KRK nemá povinnost 
odsouhlasit účetní závěrku 
 
 
Účastníci osobního jednání v Teplicích dne 15.06.2023: 
Pavlína Kotzová 
Ivana Vošahlíková 
Jana Urbanová 
 
 
 
 


